

TABLE OF CONTENTS

目 录

Well Forming Technology of Geothermal Well in Gucheng

(故城地热井成井工艺与实践)

M. W. ZHANG.....35

Analysis of Algae Bloom Change Characteristics in Xingyun Lake by GF-1 Satellite Image

(基于高分一号卫星影像分析星云湖藻类水华变化特征)

W. ZHANG, L. S. YU, B. S. NI, Q. WANG, B. ZHAO, J. L. TANG, S. P. ZHAO, M. SHANG.....42

Geochemical Characteristics and Significance of Inner Vein Rocks in Linglong Rock Mass,

Shandong Province

(山东玲珑岩体脉岩地球化学特征及其意义)

H. K. LI, Y. B. ZHANG, T. T. LIANG, G. D. CHEN, J. M. LIU, D. C. HAN, C. F. ZHANG.....51

Microscopic Morphological Characteristics of Main Clay Minerals in Zhangcun Illite Ores and

Their Genetic Type Analysis

(章村伊利石矿中主要粘土矿物的微观形貌特征及成因分析)

R. YANG, Y. TIAN, X. B. LI, R. H. LIN, Y. X. SONG, B. H. XU.....62

Research on Extensional Unconformity and Characteristics of P-T Boundary in Baoshan Block

(试论伸展不整合及保山地块二叠系 - 三叠系界线特征)

J. F. BAO, Y. J. ZHAO, L. Z. ZENG, D. H. SONG, X. L. WANG.....69

Reconstruction Evaluation Method and Application of Coal Measure Three Gases Co-Mining

Reservoirs in Linxing Block, East Ordos Basin

(鄂尔多斯盆地东缘临兴区块煤系“三气”合采储层可改造性评价因素分析及其应用)

B. SUN, Y. W. JU, S. F. LU, J. G. WU, J. M. WANG, W. Y. LI, Y. QI, K. YU, W. G. CHEN, P. QIAO.....85

Deformation Monitoring of Frozen Soil in Salt Lake Area Based on SBAS-InSAR

(基于 SBAS-InSAR 对盐湖地区进行冻土形变监测)

S. B. HUANG, Z. Q. CHANG, C. XIE, B. S. TIAN.....100

The Significance of the Kafang Formation in Lower Triassic Series Would Be Established in Gejiu

Area, Southeast Yunnan

(滇东南个旧地区下三叠统卡房组的建立意义)

Y. J. ZHAO, J. F. BAO, Q. Z. ZHAO, X. Z. ZHU, S. M. TIAN, J. P. LIU, G. X. XU, Y. M. ZHAO.....121